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Protokół nr XLI/22 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 28 lipca 2022 r. 

XLI sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej w Morawicy została przeprowadzona z Sali 

Obrad w Samorządowym Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy (ul. Spacerowa 7), przy 

zastosowaniu zdalnego trybu obradowania. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (wykaz radnych 

biorących udział w posiedzeniu w trybie zdalnym oraz lista obecności radnych biorących 

udział w posiedzeniu w trybie stacjonarnym, w załączeniu do protokołu), Burmistrz Miasta  

i Gminy Pan Marian Buras, Skarbnika Miasta i Gminy Pani Małgorzata Lisicka, Sekretarz 

Miasta i Gminy Pani Anna Kowalska, Kierownik Referatu Budownictwa i Inwestycji  

Pan Grzegorz Gawlik. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2022-2026. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2022 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia składki członkowskiej Miasta 

i Gminy Morawica, w ramach członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin "Geopark 

Świętokrzyski". 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/298/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 20 stycznia 2021 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt 

dziecka oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku utworzonym przez Miasto  

i Gminę Morawica. 

9. Zakończenie obrad. 

Ad. 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia LI sesji 

nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie 

poprosił o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że LI sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 15 radnych.  
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Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Piotr Polewczak 

11. Krzysztof Strąk 

12. Łukasz Wojda 

13. Damian Woźniak 

14. Ryszard Znój 

15. Robert Żołądek 

Przewodniczący Rady poinformował, którzy radni biorą udział w sesji w trybie zdalnym: 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Paweł Pajączkowski, 

Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Robert 

Żołądek oraz w trybie stacjonarnym: Leszek Cygan, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Łukasz 

Wojda, Ryszard Znój. 

 

a) Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku 

obrad nowego punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia przez 

Miasto i Gminę Morawica pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. Proponuję 

wprowadzić ten punkt, jako punkt 7 porządku obrad sesji rady. Proszę Pana Kierownika  

o przedstawienie i uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Pan Grzegorz Gawlik – Kierownik Referatu Budownictwa i Inwestycji poinformował, że  

w dniu 06.07.2022 r. wystąpiono z pismem do Powiatu Kieleckiego w sprawie wspólnej 

realizacji następujących projektów: 

 ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1358 T w Łabędziowie” 

 ,,Przebudowa mostu na ul. Długiej w Łabędziowie w ciągu drogi powiatowej nr 1358 T” 

 ,,Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1368 T w Kawczynie (ul. Kielecka)” 

Miasto i Gmina Morawica zadeklarowała się, że przygotuje Program Funkcjonalno Użytkowy 

dla wyżej wymienionych zadań. Powiat Kielecki wyraził zgodę na realizację tych zadań 

pismem, które wpłynęło do tutejszego Urzędu w dniu 25.07.2022 r. 

Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku obrad nowego punktu (jako punkt 7 

porządku obrad sesji rady) dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia 

przez Miasto i Gminę Morawica pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Wniosek został przyjęty. Za wnioskiem głosowało 15 radnych. 

 

b) Wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku obrad nowego punktu 

dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu. Proponuję wprowadzić ten punkt, jako punkt 8 

porządku obrad sesji rady. Proszę o przedstawienie i uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Pan Grzegorz Gawlik – Kierownik Referatu Budownictwa i Inwestycji poinformował, że  

w wyniku ogłoszonego w dniu 1.07.2022r. przetargu pn. ,,Wykonanie dokumentacji dla dróg 

położonych na terenie Gminy Morawica” oferty złożone na zadanie pn. ,,Budowa chodnika 

przy ul. Garncarskiej w Chałupkach” ceny najkorzystniejszej oferty przewyższały kwotę, 

które Miasto i Gmina Morawica zamierzało przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.  

W związku z tym zostanie zlecony program funkcjonalno użytkowy. 

 

Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny w sprawie wprowadzenia do porządku obrad nowego punktu (jako punkt 8 

porządku obrad sesji rady) dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Wniosek został przyjęty. Za wnioskiem głosowało 15 radnych. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI z uwzględnieniem wniosków formalnych: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 
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4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2022-2026. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica 

na 2022 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia składki członkowskiej Miasta 

i Gminy Morawica, w ramach członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin "Geopark 

Świętokrzyski". 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/298/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 20 stycznia 2021 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt 

dziecka oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku utworzonym przez Miasto  

i Gminę Morawica. 

11. Zakończenie obrad. 

Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady 

poinformował, że radni otrzymali protokół, celem zapoznania. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 3 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy(w załączeniu do protokołu).  

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał. 

 

Ad. 4 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026. Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Skarbnik – przedstawiła zmiany w przedsięwzięciach: 
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- wydłużenie okresu realizacji programu „Wsparcie zdrowotne dla pracowników urzędu”; 

- zmiana nazwy zadań, związanych z projektami dróg powiatowych, które przedstawił Pan 

Kierownik. Zmienia się wartość niektórych zadań i okres ich realizacji. 

- zadanie budowa ul. Słonecznej w Bilczy, do tej pory było zadaniem rocznym, teraz będzie 

zadaniem wieloletnim, na lata 2022-2023 i zwiększa się jego wartość. Zadanie  

z dofinansowaniem. 

 

Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr LI/492/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 

rok. Przewodniczący Rady poprosił Pana Burmistrza o zgłoszenie autopoprawki do projektu 

uchwały. 

Pan Burmistrz - zgłaszam autopoprawki do projektu uchwały: 

1) w Załączniku Nr 2 – zmniejszenie wydatków w paragrafie 6050 w rozdziale 60016 o kwotę 

50 tys. zł i zwiększenie wydatków w/wym. paragrafie w rozdziale 60014 o tą sama kwotę  

(tj. 50 tys. zł) 

2) w Załączniku Nr 4 – dodano trzy nowe zadania inwestycyjne : 

- przebudowa drogi powiatowej nr 1358T w Łabędziowie (20 tys. zł); 

- przebudowa drogi powiatowej nr 1358T w Łabędziowie wraz z mostem (15 tys. zł); 

- budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1368T w Kawczynie (ul. Kielecka) –  

15 tys. zł, o łącznej wartości 50 tys. zł i zmniejszono kwotę na zadaniu - Budowa ulicy 

Zakładowej w Woli Morawickiej o 50 tys. zł. 

Autopoprawki uchwały budżetowej dokonano w związku z otrzymanym w dniu 25.07.2022 r. 

pismem z Powiatu Kieleckiego w sprawie wyrażenia zgody na wspólną realizację zadań 

(projektów) w/wym., na które Miasto i Gmina Morawica zadeklarowała przygotowanie 

Programu Funkcjonalno- Użytkowego.  

Ponadto prawdopodobnie pod koniec sierpnia zostaną ogłoszone nabory na budowę dróg 

samorządowych. W związku z tym, żeby zdążyć a programy funkcjonalno-użytkowe 

wykonuje się szybciej i taniej, stąd przedstawione zadania chcemy aby Starostwo Powiatowe 

uwzględniło w składanych wnioskach.  
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Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały.  

Pani Skarbnik – przedstawiła zmiany w dochodach, m.in.: 

- przeniesienie części środków z programu wsparcia zdrowotnego dla pracowników urzędu na 

2023 rok; 

- refundacja poniesionych w 2021 r. wydatków na projekt rozwój elektronicznych usług na 

terenie gminy Kije-Morawica-Sobków; 

- dotacja z województwa samorządowego do zakupu nowego samochodu ratowniczo-

gaśniczego dla OSP w Brudzowie; 

- wyrównanie subwencji dla nauczycieli; 

- dotacja dotycząca zwrotu poniesionych w 2021 r. wydatków na zadania z funduszu 

sołeckiego; 

- zwrot wydatków za dzieci uczęszczające na terenie naszej gminy do przedszkoli, szkół  

z innych gmin. 

Pani Skarbnik – przedstawiła zmiany w wydatkach, m.in.: 

- 50 tys. nowe zadanie roczne inwestycyjne dotyczące rozbudowy ujęcia wody w Dębskiej 

Woli; 

- 250 tys. na remont drogi wewnętrznej, parkingu w miejscowości Brzeziny; 

- 60 tys. zł nowe zadanie inwestycyjne – wykonanie klimatyzacji w Centrum Samorządowym. 

Pan Burmistrz – zwrócił uwagę na nowe zadanie inwestycyjne Budowa drugiej studni w 

Dębskiej Woli. Zaistniała sytuacja kryzysowa, że zaczęło w tym miejscu brakować wody. 

Stąd decyzja w tej sprawie. Będziemy działać dwutorowo – budowa studni i przebudowa 

hydroforni oraz wymiana pomp na silniejsze o większej wydajności hydroforni w Brzezinach 

dokonywana przez ZGK w Morawicy, aby w sytuacjach kryzysowych przepnąć tą wodę na 

południe. Niestety obniża się poziom lustra wody w tych studniach. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Robert Żołądek – pojawiło się zadanie wykonanie klimatyzacji w budynku Urzędu 

Miasta i Gminy Morawica, w kwocie 60 tys. zł. Czy dotychczasowy projekt budowlany nie 

zakładał klimatyzacji w tym budynku? Teraz będziemy wykonywać klimatyzację w całym 

budynku czy w danej części? 

Pan Burmistrz – projekt nie zakładał klimatyzacji w całym budynku. Mamy schładzanie 

niektórych pomieszczeń, np. sali konferencyjnej. Niestety nie jest to system, który jest w 

stanie schłodzić wszystkie pomieszczenia. Klimatyzacja była zainstalowana tylko na 

sekretariacie i w moim gabinecie. W pokojach gdzie jest więcej pracowników, przy wysokich 

temperaturach i przy włączonych komputerach trudno jest pracować.  Klimatyzatory będą 

instalowane tam, gdzie pracownicy tego oczekują. Nie we wszystkich pomieszczeniach.  

Nie było innych pytań. 
 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem autopoprawki. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 

rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 
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Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LI/493/22 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 rok 

została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu. Przewodniczący Rady poprosił Pana Burmistrza  

o zgłoszenie autopoprawki do projektu uchwały. 

Pan Burmistrz - „§ 1.  uchwały otrzymuje następujące brzmienie : 

W uchwale nr XXXV/327/21 Rady Miejskiej w Morawicy z dnia 19 maja 2021r. w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu wprowadza się następujące zmiany:  

"§ 1 ust 1-3 otrzymuje następujące brzmienie: Postanawia się udzielić pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Kieleckiego polegającej na wykonaniu dokumentacji projektowej dla następujących 

zadań: 

1. Budowa drogi powiatowej nr 1356T na odcinku Obice-Grabowiec o wartości 49 200,00 zł; 

2. Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1363T na odcinku Osiedle Echo – Kowala 

o wartości 24 969,00 zł, oraz programu funkcjonalno – użytkowego dla zdania: 

1. Budowa drogi powiatowej nr 1192T na odcinku Dębska Wola - Drochów Dolny oraz 

Drochów Górny - Lipa do granicy z Powiatem Jędrzejowskim o wartości 18 204,00 zł." 

Jeśli chodzi o to ostatnie zadanie, w wyniku ogłoszonego przetargu, najtańsza oferta była na 

wykonanie dokumentacji projektowej na ok. 300 tys. zł. Dwa lata temu takie projekty były 

robione za 20-30 tys. zł. Niezrozumiały jest taki wysoki wzrost usług projektowych. Dlatego 

przeszliśmy na formę uproszczoną, czyli program funkcjonalno-użytkowy.  

Pan Grzegorz Gawlik – Kierownik referatu Budownictwa i Inwestycji – przedstawił projekt 

uchwały. Miasto i Gmina Morawica odstąpiła w dniu 09.06.2022r. od umowy Nr 313/2021  

z dnia 31.05.2021r. zawartej z P. Miłoszem Klimowskim prowadzącym działalność 

gospodarczą pod firmą: Miłosz Klimowski „Drogowiec” Biuro Projektów, ul. Karpacka 54, 

33-159 Zalasowa. 

W związku z odstąpieniem od umowy Gmina Morawica zawarła umowy na wykonanie 

Programu Funkcjonalno – Użytkowego dla tych zadań. Zmiany nazwy zadań wynikają ze 

zmian numeracji dróg prowadzonych przez Powiatowy Zarząd Dróg w Kielcach. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Leszek Cygan – zrezygnowaliśmy z dokumentacji projektowej na rzecz programu 

funkcjonalno-użytkowego, ze względu na wysoką cenę. Czym się różni jedno od drugiego? 

Czy zapłacimy, to 300 tys. zł przy wykonaniu drogi, czy zaoszczędzimy? 

- Pan Burmistrz – programy funkcjonalno-użytkowe zawierają bardzo uproszczoną 

dokumentację. Cena nie będzie taka wysoka, gdyż programy zawierają inny wybór 

wykonawców przez projektantów niż to robi gmina. Na pewno dużo taniej to zaprojektują  

i wybudują. Ta forma jest racjonalna i pełna uzasadnienia. 

- Radny Leszek Cygan – nie mam nic przeciwko temu. Chciałem znać tylko różnice, na czym 

ona polega.  

- Radny Robert Żołądek – na podstawie programu funkcjonalno-użytkowego możemy 

rozstrzygać o zadaniu i możemy je wykonywać. Jakie są etapy wykonania mostu i drogi  

w Łabędziowie? Czy ten projekt, ta pomoc finansowa również obejmuje dalszą część drogi do 

Łabędziowa (koniec ul. Długiej do ul. Radomickiej)?   

- Pan Burmistrz – program funkcjonalno-użytkowy pokaże nam w jaki sposób ten most 

będzie przebudowany. Pierwsze zadanie to przebudowa drogi wraz z mostem do obwodnicy. 

Drugie zadanie to już za obwodnicą, w kierunku Łabędziowa do lasu. Na te dwa zadania 
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gmina będzie robiła programy funkcjonalno-użytkowe. Natomiast Starostwo Powiatowe robi 

program funkcjonalno-użytkowy na dalszą część tej drogi – od końca ul. Długiej, w prawo  

ul. Radomicka aż do samych Radomic. Cała ta droga jest objęta tymi programami.  

Nie było innych pytań.  
 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem autopoprawki. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LI/494/22 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Powiatowi Kieleckiemu została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego – wprowadzony wnioskiem formalnym. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LI/495/22 w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 
Rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu – wprowadzony wnioskiem formalnym. Przewodniczący 

Rady odczytał treść projektu uchwały. Nie było pytań. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr LI/496/22 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Powiatowi Kieleckiemu została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia składki członkowskiej Miasta  

i Gminy Morawica, w ramach członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin "Geopark 

Świętokrzyski". Pani Skarbnik  przedstawiła projekt uchwały. Gmina jest członkiem 

stowarzyszenia. Jak co roku na posiedzeniu Walne Zgromadzenie Stowarzyszenia ustaliło 

składkę członkowską w wysokości 4 800,00 zł. Żebyśmy mogli tą składkę uiścić potrzebna 

jest zgoda rady i zatwierdzenie tej składki. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia składki członkowskiej Miasta  

i Gminy Morawica, w ramach członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin "Geopark 

Świętokrzyski". 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr LI/497/22 w sprawie zatwierdzenia składki członkowskiej Miasta  

i Gminy Morawica, w ramach członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin "Geopark 

Świętokrzyski" została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/298/21 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 20 stycznia 2021 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz 
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maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku utworzonym przez Miasto i Gminę Morawica. 

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały. W związku z rosnącymi kosztami proponuje się 

zwiększyć maksymalną opłatę za wyżywienie w żłobku, utworzonym przez gminę z 12,00 zł 

na 15,00 zł dziennie. Oznacza, to że jeżeli w wyniku postępowania o zamówieniach 

publicznych, ta kwota wyżywienia wyjdzie wyższa, rodzic płaci tylko 15,00 zł a różnica jest 

dofinansowana z budżetu gminy. Natomiast jeżeli w wyniku postępowania o zamówienie 

publiczne ta kwota wyjdzie niższa, to rodzic płaci tylko tą niższą kwotę. Pozostałe zapisy 

uchwały nie ulegają zmianom.  

W dyskusji udział wzięli: 
- Radny Bartosz Kruk – do tej pory ta kwota po zamówieniu była wyższa?  

- Pani Sekretarz – ta kwota dokładnie wynosiła 12,00 zł.  

Nie było innych pytań.  
 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/298/21 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 20 stycznia 2021 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku utworzonym przez Miasto i Gminę Morawica.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr LI/498/22 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/298/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 20 stycznia 2021 r. w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka oraz 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku utworzonym przez Miasto i Gminę Morawica 

została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 11 
Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady  

LI sesji Rady Miejskiej w Morawicy.  

Na tym protokół zakończono. Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

 

 

  

  

 


